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Lāčplēša iela 1A, Aizkraukle, Aizkraukles nov., LV-5101, tālr. 65133930, e-pasts dome@aizkraukle.lv, www.aizkraukle.lv  

 SĒDES PROTOKOLS 
Aizkrauklē 

2025. gada 10. aprīlī Nr. 2025/2  

 

Sēde sasaukta plkst.10.00, Spīdolas iela 2, Aizkraukles kultūras centrs, Aizkraukle 

Sēde uzsākta plkst. 10:02 

Sēdi atklāj plkst. 10:02 

Sēdes gaita noris dokumentu vadības sistēmā  LIETVARIS ar elektronisko balsojumu par 

katru izskatāmo darba kārtības punktu un par balsošanai izvirzītajiem priekšlikumiem. 

Sēdes vadītājs:    

 Arvis Upīts, domes komiteju priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē:     domes sēžu, komiteju sekretāre Daiga Naroga 

Sēdē piedalās: 

domes deputāti (11) Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, 

Dāvis Kalniņš, Aigars Lukss, Aivars Miezītis, Zane Romanova, Evija Vectirāne, Anita Ostrovska

  

Uzaicinātie un ziņotāji:  

Aizkraukles novada pašvaldības Centrālās pārvaldes izpilddirektora vietnieks Gvido Liepiņš, 

Juridiskās nodaļas vadītāja Gita Židova,  

Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja Krista Dzene,  

Informācijas un komunikāciju tehnoloģiju nodaļas datorsistēmu administrators 

Andris  Bartkevičs,  

Aizkraukles novada pašvaldības Centrālās pārvaldes izpilddirektors Uldis Riekstiņš,  

Juridiskā nodaļas juriste Ilze Stupāne, 

Juridiskās nodaļas juriste Marita Bite. 

Microsoft TEAMS videokonferences režīmā: 

Pļaviņu apvienības pārvaldes vadītājs Andris Ambainis,  

Neretas apvienības pārvaldes vadītājs Juris Gorbačovs,  

Kancelejas nodaļas vadītāja Ingrīda Krēsliņa,  

Bebru pamatskolas direktore Zita Šteinberga. 

 

Arvis UPĪTS iepazīstina ar sēdes darba kārtību un ierosina papildināt ar jautājumu: 

priekšlikums: 

iekļaut darba kārtībā 4. punktu (lēmuma projekts 304 "Par stipendijas piešķiršanu"), iesniedz 

Arvis Upīts 

Atklāti balsojot: ar 9 balsīm “PAR” (Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, 

Gatis Gūtmanis, Dāvis Kalniņš, Aigars Lukss, Anita Ostrovska, Zane Romanova, Arvis Upīts), 

“PRET” – nav, “ATTURAS” – nav, Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komiteja NOLEMJ: 

priekšlikumu ATBALSTĪT. 

 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komiteja, atklāti balsojot: ar 10 balsīm “PAR” (Jānis 

Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, Dāvis Kalniņš, Aigars Lukss, 
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Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, Arvis Upīts), “PRET” – nav, “ATTURAS” – 

nav, NOLEMJ: apstiprināt 2025. gada 10. aprīļa sēdes DARBA KĀRTĪBU:  

1. Balsojums par 10.04.2025.sēdes darba kārtību 

2. Par aģentūras “Kokneses sporta centrs” 2025.gada darba plāna apstiprināšanu 

3. Par dalības maksas noteikšanu Bebru pamatskolas 5. salidojumā 2025.gada 21.jūnijā 

4. Par stipendijas piešķiršanu 

 

1.§ 

Balsojums par 10.04.2025.sēdes darba kārtību 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, 

Gatis Gūtmanis, Dāvis Kalniņš, Aigars Lukss, Aivars Miezītis, Anita 

Ostrovska, Zane Romanova, Arvis Upīts) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt darba kārtības jautājumu "Balsojums par 

10.04.2025.sēdes darba kārtību" 

 

2.§ 

Par aģentūras “Kokneses sporta centrs”  

2025.gada darba plāna apstiprināšanu 

Ziņo Dāvis Kalniņš: Pamatojoties uz Aizkraukles novada domes 2023.gada 21.decembra 

saistošo noteikumu Nr.2023/25 “Aģentūras Kokneses sporta centrs 

nolikums” 11.1. apakšpunktu un Pašvaldību likuma 10.panta pirmās daļas 

21.punktu, ņemot vērā Finanšu un attīstības jautājumu komitejas 

10.04.2025.sēdes atzinumu:  

 

apstiprināt aģentūras “Kokneses sporta centrs” 2025.gada darba plānu. 

Informē Dāvis Kalniņš: Plāns sastāv no divām daļām. Viena daļa attiecas uz vienreiz darāmajiem 

darbiem, piemēram, sporta infrastruktūras objektu pilnveide, otra daļa - 

kas saistīti ar ikdienas darbiem un gadu no gada nemainās. Plānotie darbi 

- inline hokeja laukuma pamatnes izveide, florbola vārti, teritorijas 

sakopšana, jāiegādājas futbola vārti, tiks atjaunots trenažieru zāles 

inventārs un atjaunots grīdas segums. 

Jautā Gatis Gūtmanis: Kā ir ar klientiem - krītas, pieaug, nemainās? 

Ziņo Dāvis Kalniņš: Līdz 2020.gadam klientu skaits strauji kāpa. tad bija pandēmija. Šobrīd ir 

tendence atgriezties. Ap 20 tkst. gadā šobrīd. Šobrīd noslodze ir diezgan 

liela. 

Izsaka viedokli Uldis 

Riekstiņš: 

VARAM vēlas pamatojumu, kāpēc tieši aģentūra tika veidota un kas veic 

pārraudzību. Mums uz šo jautājumu ir jāatbild. Ja paliekam pie aģentūras, 

tad vajag paskaidrojumu, kāpēc tā esam izvēlējušies. 

Ziņo Arvis Upīts: Turpmāk ik ceturksni aģentūrai būtu jāatskaitās par savu darbību un plānu 

izpildi jāatskaitās komitejās. 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

9 (Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, 

Gatis Gūtmanis, Aigars Lukss, Anita Ostrovska, Zane Romanova, 

Arvis Upīts, Evija Vectirāne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
2 (Dāvis Kalniņš, Aivars Miezītis) 

NOLEMJ: 
Virzīt tālākai izskatīšanai lēmuma projektu "Par aģentūras 

“Kokneses sporta centrs” 2025.gada darba plāna apstiprināšanu" 

 

3.§ 

Par dalības maksas noteikšanu 

 Bebru pamatskolas 5. salidojumā 2025.gada 21.jūnijā 

Ziņo Zita Šteinberga: Aizkraukles novada pašvaldībā 2025.gada 1.aprīlī saņemts Bebru 

pamatskolas direktores iesniegums (reģistrēts pašvaldībā 01.04.2025. Nr. 

K/5.10/25/1550) ar lūgumu noteikt dalības maksu Bebru pamatskolas 5. 

salidojumā 2025.gada 21.jūnijā 10.00 euro apmērā vienam dalībniekam. 

Iesniegumā minēts, ka salidojuma mērķis ir stiprināt absolventu un bijušo 

skolēnu piederību skolai, sniegt viņiem iespēju satikt bijušos un esošos 

pedagogus un skolasbiedrus, tādējādi turpinot ilggadējas skolas tradīcijas 

un sekmējot Bebru pamatskolas atpazīstamību.  

 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 5.panta pirmo daļu, 10.panta pirmās 

daļas 21.punktu, Aizkraukles novada domes 2024.gada 20.jūnija saistošo 

noteikumu Nr.2024/11 “Aizkraukles novada pašvaldības nolikums” 

49.punktu un Aizkraukles novada pašvaldības 2022.gada 15.septembra 

noteikumu Nr.2022/58 “Maksas pakalpojumu izcenojumu noteikšanas 

metodika un izcenojumu apstiprināšanas kārtība” 19.punktu, ņemot vērā 

Aizkraukles novada domes Finanšu un attīstības jautājumu komitejas 

10.04.2025. atzinumu:  

 

apstiprināt dalības maksu Bebru pamatskolas 5. salidojumā 2025.gada 

21.jūnijā 10.00 euro apmērā vienam dalībniekam. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, 

Gatis Gūtmanis, Dāvis Kalniņš, Aigars Lukss, Aivars Miezītis, Anita 

Ostrovska, Zane Romanova, Arvis Upīts, Evija Vectirāne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Virzīt tālākai izskatīšanai lēmuma projektu "Par dalības 

maksas noteikšanu Bebru pamatskolas 5. salidojumā 2025.gada 

21.jūnijā" 

 

4.§ 

Par stipendijas piešķiršanu 

Ziņo Ilze Stupāne: Aizkraukles novada pašvaldībā ir saņemts studējošā Latvijas 

Universitātes pilna laika studiju virziena Veselības aprūpe trešā cikla 

profesionālās augstākās izglītības studiju programmā “Medicīna” 
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apakšprogrammā “Traumatoloģija un ortopēdija” [..] 2025.gada 

24.februāra iesniegums (reģistrēts Aizkraukles novada pašvaldībā 

24.02.2025. Nr. A/5.10/25/816) lūgumu piešķirt stipendiju rezidenta 

studijām. Rezidents atbilst stipendijas maksas piešķiršanas kritērijiem un 

iesniedzis visus noteikumos noteiktos pieteikuma izvērtēšanai 

nepieciešamos dokumentus.  

 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4.panta pirmās daļas 6.punktu, 

5.pantu un 10.panta pirmās daļas 21.punktu, Aizkraukles novada 

pašvaldības 2024.gada 19.decembra saistošo noteikumu Nr.2024/21 “Par 

Aizkraukles novada pašvaldības stipendiju un finansējuma studiju maksai 

piešķiršanas kārtību” 2., 3., 4., 6., 8., 9., 11., 12.,13., 14., 25., 26.punktu, 

27.3.apakšpunktu un 29.2.apakšpunktu, 30.punktu un Aizkraukles 

novada domes 2024.gada 19.decembra lēmuma Nr.900 “Par atbalstāmo 

specialitāšu saraksta apstiprināšanu pašvaldības stipendiju un studiju 

maksas piešķiršanai” 1.1.apakšpunktu, ņemot vērā Aizkraukles novada 

domes Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu un attīstības 

jautājumu komitejas 10.04.2025. atzinumu: 

 

piešķirt [..] finansējumu stipendijai - 100% apmērā no Latvijas Republikā 

noteiktās minimālās mēneša darba algas, stipendiju maksājot 10 mēnešus 

gadā, visā atlikušā rezidentūras studiju - Latvijas Universitātes pilna laika 

studiju virziena Veselības aprūpe trešā cikla profesionālās augstākās 

izglītības studiju programmā “Medicīna” apakšprogrammā 

“Traumatoloģija un ortopēdija” laika posmā no 2025.gada 24.februāra 

(iesnieguma saņemšanas brīža) līdz 2028.gada 30.septembrim. 

Jautā Uldis Dzērve: Iesniegums ir iesniegts 24.februārī. Vai ir juridiski korekti pieņemt 

lēmumu ar atpakaļejošu datumu? 

Ziņo Zane Romanova: Kāpēc mēs par to kaulējamies? Speciālists mums ir nepieciešams. 

Izsakās Uldis Dzērve: Kāpēc mēs par to nelēmām februārī? 

 Ilze Stupāne paskaidro: Bija nepieciešams sakārtot dokumentāciju. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Jānis Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, 

Dāvis Kalniņš, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, 

Arvis Upīts, Evija Vectirāne) 

"PRET" -  1 (Uldis Dzērve) 

"ATTURAS" -  1 (Aigars Lukss) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Virzīt tālākai izskatīšanai  lēmuma projektu "Par stipendijas 

piešķiršanu" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:40 

Komitejas priekšsēdētājs        A.Upīts 

Sēdes protokoliste         D.Naroga 

 

 

 


